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incheiat astdzi 14.02,202, *lui Locat Berevoeqti, cu prilejul

linerii qedinlei extraordinare de lucru.
$edinlaincepe laora 1400 ,participd ll consilieri din 13 infunclie. Lipsesc

d-nii consilieri Nimard Vasile gi Pani lancu. La Eedinfd participi ,d-1 primar Proca

Florin Bogdan, d na secretar general Leca Andra qi 3 invitatt
$edinla este legal constituitd, aceasta a fost legal convocat[ de primarul

comunei Berevoeqti prin adresa nr. 1 089/1 I P2.2022.
Pregedintele de qedin![ este d-1. consilier Bumbeneci Romic[ care ia loc la

prezidiu Ei prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Prezentarea procesului verbal de Ia gedin{a anterioari, prezinti

doamna secretar general Leca Andra.
2.Proiect de hotir6re privind aprobarea Organigramei gi a Statului de

funcfii din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Berevoegti,
pentru anul2022,

3.Proiect de hotirAre privind aprobararea bugetului local al comunei
Berevoegti pe anul 2022,

4.Proiect de hotlr6re privind desemnarea unui reprezentant al
Consitiului local in comisia de evaluare a probei de interviu din cadrul
concursului pentru ocuparea functiilor de director qi director adjunct din
unitifile^ de inv6{Im6nt preuniversitar de stat.

S.Intrebiri gi interpeliri.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi qi este aprobat in unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezlntd procesul verbal al

gedinfei care s-a desf6qurat in data de 28.01 .2022.
D-l Busuioc :"Nu sunt trecute la rubrica diverse mai multe puncte intrebate qi

solicitate de mine printre care am cerut l[muriri despre adresa inaintatd de Curtea de

Conturi".
D-na L,eca:V a r6spuns d -l primar in qedinla trecut6.
D-l Busuioc:"Haide !i s[ 15sdm, eu voiam si fie trecutd chiar acolo qi ce s a intdmplat,
eu am intrebat qi totodat6 trebuia scris,da s au dus la indeplinire nu gtiu cdte din cele

punctele respective,da, dupd aceea am mai fEcut o solicitare deoarece angajatul
primdriei d -1 Leca nu st[ la serviciu gi este in permanentEla acea splldtorie, altceva
d 1 consilier Bumbeneci mi a adus acuze mie qi familiei in care specificd acolo cd

familia Busuioc a frcut ce a vrut in aceastd comun6, vrea totodatd sd ii spun

dumnealui ce am f6cut eu in comuna aceasta in ultimii, toatd viata mea.D-l Pduna

Ioan imi aduce iardqi acnze in care specifici cd eu impreuni cu familia mea avem



angajati la negru gi facem o mare evaziune fiscald, cd sunt impotriva investitorilor,
impotriva fermierilor qi impotriva turismului qi sd nu md mai leg de oamenii care nu
trebuiesc.D-l Primar deasemenea imi aduce acuze mie gi familiei in care md intreabd
de cA{i ani avem magazinul , cd de 7 ani de ce nu sunt pldtitor de TVA, care un nou
magazin de materiale in 3 luni a devenit plStitor de TVA , foarte frumos, mi aduce

acvze cd am construit pe domeniul public care in campania din 2016 eu aq fi solicitat
sd md extind ar magazinul undeva la 3m, da, mi aduce acvze ci urmeazd,, md,

supravegheazd qi chiar il rog , cd s ardttoate facturile care intr[ in firm[ qi nu gtiu

ce, qtiu cd sunt supravegheat de unchiul lui Proca Andrei care are inclusiv camere
indreptate spre afacerea noastrd.Oricdnd poate sd solicite cui vrea dumnealui, sd

verif,rce ae vrea,cum vrea, nu am nicio prdblem5, nu avem nicio problemd.Asta e o
parte ca sd nu mai ocup eu qedinla.Asta vreau sd le specificali in procesul verbal".
D-l Bumbeneci:Considerali cd eu nu am argumente?
D-l Badea:"Noi am discutat de mai multe ori gi am avut aceastd problemd cd in
gedinlele Consiliului Local in procesele verbale ale Consilului Local nu sunt trecute
aspectele astea care se discut6, punctele de vedere ale opoziliei, amendamentele care

le aduce opozilia in cadrul qedinlelor, de altfel trebuie sd remarc cd in qedinla trecutd
in procesul verbal de astdzi prezentat existl cu desdvdrqire doar partea aceea cu d -l
primar cdndprezintd raportul qi astea, nicio altd disculie, ori, in privin{a mea la acest
punct diverse eu am discutat despre pragurile de la qcoali, despre sp6l6torie cine este

proprietarul de la autobaz6cu acordul c6rui d I Proca a fbcut povarna pe terasamentul
cdii ferate, magazinul care se afl[ pe domeniul public qi alte din astea timp de cred
cd,20 minute am discutat ,nimic din ce am cerut acolo, din ce am cerut sd mi se

explice, s[ mi se l[mureasc[ nu au fost trecute in procesul verbal, pe de altd parte
mai remarc ceva, gtiti foarte bine cd gedinta trecutd a fost prezentd d na Schioapa
Laura,nimic, a venit atunci qi a cerut in legdturi cu conectarea la energia electric6,
sd ceard ldmuriri qi in privinla banilor pe concediu, nimic din cea spus ddnsa acolo
prezentl.la qedin![ nu a fost trecuti la punctul diverse.Pentru care motiv d na secretar
dvs nu ali trecut aceste lucruri care au fost discutate mai mult de 30min?"
D-na Leca:Nu am considerat important interogatoriul grupului PNL.in qedinla

trecutd dvs ali fbcut un interogatoriu.
D-l Badea:"Vreau sd notati acolo in procesul verbal cd acele disculii, acele intrebdri
,acele interpelSri care le am frcut noi consilierii ati considerat dvs cd nu trebuie
trecute acolo."
D-na Leca:Datatrecutd dvs ali fdcut un interogatoriu.
D-l Badea:"Foarte bine noi vom merge pe pdrghiile legale dar vd rog si notali in
procesul verbal aceste aspecte, motiv pentru care noi consilierii PNL nu vom vota
acest proces verbal.V[ atrag atentia cd conform Codul administratiei locale sunteti
obligatb sd treceti in sintenzd dar s5 treceli, nu s[ considera]i cum am spus qi la



qedinlele trecute, sd cenzura{i, s[ cenntrati un regim democratic este cea mai gravd
problemS".
D-na Leca:Nu am cenzurat nimic, am trecut discutiile importante.
D-l Badea:"Dvs. ali zis cd, a[i socotit cE nu sunt relavante , vd dali seama ce spuneli
referitor la acest cet6{ean care vine in gedin{[ qi prezintd situatia iqi cere drepturile

,erali obligati sd trece{i in procesul verbal aceste cerin}e".
D-l Biiaqu:La gedinla trecutd eu nu am qtiut cI d na Schioapa are o problemS, nu s a

discutat in gedinld.
D-l Iana (invitat):A$ vrea sd fac o mici remarcd
D-l Bumbeneci:Domnule Iana remarca o faceli la finalul gedinlei
D-l lana(invitat):Da, invitalii vorbesc la diverse.
D-l Schioapa:"Eu amintdrziat,nu am prins de la inceput citirea procesului verbal,
vreau s[ qtiu dacd s a mentionat despre problema care am ridicat o eu cu camioanele
care trece prin comun6, s a scris in procesul verbal?"
D-l Badea:"Nu"
D-l Bumbeneci:Necazul este cd ne dueldm unii cu al1ii in loc si analizdm ce avem
de frcut , sd facem lucruri bune pentru comuna Berevoegti
D-l Primar:Sunt consemnate in procesul verbal toate problemele ce privesc
gestionarea gi relalia Consiliului local cu primdria gi cu aparatul de specialitate dar
dumnealor vin cu acuze la persoand qi de aceea nu au fost consemnate in procesul
verbal.
Nemaifiind gi alte discutii este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu 8

voturi pentru qi 3 impotrivd (d-1 consilier Badea Vasile Robert qi d -l consilier
Busuioc Gheorghe qi d-l consilier Schioapa Daniel ).
2.Proiect de hotir6re privind aprobarea Organigramei gi a Statului de func{ii
din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Berevoegti, pentru
anul 2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei
BerevoeEti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezintd d-na secretar
LecaAndra.
D-l Busuioc:"Deci, eu a$ fi de acord cu aceastd OrganigramS dacd aSfivdzut qi simlit
ceva un proiect de accesare de fonduri din partea primdriei, atdta timp c0t intr-atdta
ani de zile eu nu am vdzvtun proiect, stdm numai cu mdna intinsi s5 cergim, nu sunt
de acord, mi se pare organigrama foarte mare ,stufoas6, Ssta e punctul meu de

vedere."
D-l Badea:"De ce pdnd acum, pirnd astdzi de exemplu in qedinla in qedinla ordinar[
nu s a discutat aprobarea organigramei?De ce astdzi intr o gedinli extraordinard?"
D-l Primar:Pentru cd aga se aprob6.
D-l Badea:"Si inleleg cd dorili si ne intdlnim intr o gedin![ extraordinar[ pentru a
nu discuta in comisiile de specialitate aceste lucruri importante ,cd qtim intr o



localitate cele mai importante puncte de pe ordinea de zi sunt aprobarea
organigramei gi aprobarea bugetului, ambele sunt discutate astdzi intr o qedinld
e xtraordinari.Exi std avizul comisi ilor de specialitate? "
D-l PSuna:Avdnd in vedere c5 acest punct de pe ordinea de zi include gi probleme
de buget respectiv modul in care o parte din buget este repartizatpentru remunerarea
angajalilor, am analizat organigrama gi comisia Kl a dat aviz favorabil
D-l Badea:"Cdnd s a intdlnit comisia?"
D-l Piuna: A fost o gedin!6 ldrgit6 a comisiei Kl qi cu ceilalli invitali
D-l Busuioc:"Eu nu am fost convocat"
D-l Badea:"D-l Busuioc e secretarul comisiei, cum s a convocat aceastd comisie fbr6
secretarul comisiei?rr '
D-l Pduna:Cu exceplia d lui Busuioc au fost toti ceilalli membrii ai comisiei Kl
D -l Badea:"Care au fost motivele pentru care d l Busuioc nu a fost invitat in cadrul
gedinlei?"
D-l Pduna:Fiind gedin![ extraordinard nu eram obligati s5 I invitdm
D-l Badea:"Consilierii PNL nu au fost convocati in comisiile de specialitate pentru
a discuta Organigrama qi bugetul local pe anul acesta.Consilierii PNL voteaz[
impotriva acestui proiect de hot[rdre de pe ordinea de zi din motive cd acest proiect
de hotdr6re nurespectd condiliile prevdnfie de Codul administratiei locale."
D-l Primar:$i spuneli de ce nu respectd?
D-l Badea:"Tocmai am spus, nu au fost convocate comisiile"
D-l Primar:La qedinlele extraordinare nu sunt obligatorii
D-l Badea:"Tocmai de aceea era obligatoriu si ne intdlnim intr o qedintd ordinard s[
discutdm aprobarea organigramei. "
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu 8
voturi pentru qi 3 impotriva din partea d lor consilieri Badea Vasile Robert,
Busuioc Gheorghe gi Schioapa Daniel este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.8 din
14.02,2022,
3.Proiect de hotlrire privind aprobararea
Berevoegti pe anul 2022

bugetului local al comunei

Sunt prezentate: proiectul de hot6rdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoeqti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezinti d-na contabil
Cotescu Diana.
D-l Badea:"Proiectul acesta de hotdrdre se afl6 in termen?"
D-na Cotescu:Am depdgit termenul deoarece nici pdnd acum nu au venit cotele,
sumele de la qcoald

D-l Badea:"E complet bugetul?"
D-na Cotescu:Nu au venit sumele pt scoala
D -l Primar:Noi am structurat bugetul pe cotele qi sumele care au venit pdnd la
aceastd dati.Faptul c[ nu au venit sumele pentru qcoald nu este vina noastrd



D-l Badea:"Nu am spus cd e vina cuiva, trebuia specificat faptul cd vom discuta qi

aproba bugetul ftrd sumele de la qcoalS, motiv pentru care foarte multe primdrii nu
au putut si aprobe bugetul."
D-na Cotescu:Facem rectificare cdnd vin sumele pt scoala.
D-l Badea:"Anul trecut inainte cu l-2 s6ptdmdni de a aproba bugetul noi ne am
intdlnit in comisii , am fbcut procesul verbal, am discutat cum trebuie chestionat
bugetul, lucrurile acestea nu s a mai intdmplat anul acesta"
D-l Primar:Vd reamintesc cd La gedinta ordinar5 de luna trecutd v am spus c[ este

bugetul in dezbatere publicd pe site ul prim[riei qi oricdnd aveli amendamente

,sunteli invitali la sediul primiriei s5 venili s[ discutdm chestiuni legate de buget.
D-l Badea:"Cdnd anume s[ venim?rr r

D-l Primar:Oricdnd, dac[ vd uitali pe site era absolut tot
D-l Badea:"E foarte greu de intrat pe site ul primdriei.De ce nu a1i invitat toli
consilierii, ali avut vreun motiv anume pentru care consilierii PNL sd nu se

prezinte?"
D-l Primar: Ne am int0lnit la propunerea consilierilor locali qi a executivului, alianla
PSD-PRO Romania, cu dvs nu exist5 alian![.
D-l Badea:"in decembrie cdnd discutam cd o sd fie totul transparent, ci o s6 avem
fiecare bani de'investilii, fiecare grup, de exemplu pe Valea Satului am spus nu avem
bec pe Valea Berii, pe Valea lui Arei nu avem dig, nu avem pod pe Valea Satului
acolo la Achim, pe de altdparte aici Ia Gdmdcegti cu terenul s a dat anul trecut 300
milioane nu au ajuns banii decdt pentru materiale.Anul acesta s au alocat 40 mii ,

voiam sd intreb 6gtia 40 mii credeli cd sunt suficienti ca anul acesta terenul sportiv
de la Gdmdcegti sd fie dat in folosin![?"
D-l P[una:40 mii lei au cerut pentru acest obiectiv
D-l Badea:"Ce e cu tractorul de ce s[ aloci atdta pentru scena sunt 30 mii pentru
scena aia de acolo, credeli cd e atdt de eficientd, in ultimii ani sa u fdcut atdtea zile
ale comunei incdt sE avem nevoie de o astfel de scend?Erau foarte multe de
discutat.De ce nu am face chiar in curtea qcolii de la Bratia un p6rculet pentru copii,
cAt costd un astfei de pircule!, putem sd ne permitem de a aproba banii din bugetul
local pentru aga ceva?Sunt at0tea lucruri care puteau fi discutate."
D-l Bumbeneci:Trebuie s[ fim foarte atenti cu energia electricd ,ne falimenteazd, o
sd vedeli.C6t de curdnd nu vom mai avea cu ce pl5tii.
D-l Badea:"Trebuie s[ ne gdndim la situa]iile altemative."
D-l Bumbeneci:in alte comune se incaseazd iluminatul public de la cetiteni.Propun
sd mai reducem.
D-l Viceprimar:Nu putem s[ acces[m fonduri pentru iluminat pentru c[ avem deja
sistem de iluminat cu lampd led, nu ne aprobd nimeni, trebuia sd avem sistemul
vechi.Avem la ora actuald4ST de 15mpi in comun6.
D-l Schioapa:"Am vdzut cd vreti s[ cumpdrali un tractor"



D-l Viceprimar:Lucrul care ne a determinat s[ facem aceastd achizilie este urm[tonrl
aspect:qtili cd am urcat pe SICAP delegarea serviciului de alimentare cu apa qi nu a
venit nimeni la licitalie.Singura solulie este s[ facem societate pe raza localitSlii cu
rdspundere limitatd, unde trebuie sd avem tractor, magind de sudurd etc.
D-l Badea:"V am spus de anul trecut sd mergem pe societate, nu a ti vrut"
D-l viceprimar:Facem acum.
D-l Badea:"E cel mai bine sd l gestion6m noi"
D-l Schioapa:"Faceli doar ce vd convine unde vd
"para-nddrdt" nu merge nimic"
D-l Primar:Ce inseamnd "para-n ddrdt" ?

iese "para-nd[rdt", dacl nu iese

D-l Schioapa:"$tili dvs ce inseamn[, ali urhflat in drumul dlala Gdmicegti acolo de
am fbcut peri albi!"
D-l Primar:O s[ v5 fac pldngere penal[ gi pe civil gi o sE rdspunde]i pentru ce ati
spus.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 8
voturi pentru gi 3 impotriv[ din partea d -lor consilieri Badea Vasile Robert,
Busuioc Gheorghe qi Schioapa Daniel este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.9 din
14.02.2022.
4. Proiect de'hotlrire privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului
local in comisia de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru
ocuparea func(iilor de director gi director adjunct din unititile de invlfim6nt
preuniversitar de stat.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , expunerea de motive a primarului comunei
BerevoeEti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezinti d-na secretar
Leca Andra.
Sunt fdcute dou[ propuneri :d-I Mazilu Ionel membru titular gi d-l Bumbeneci
Romici membru supleant
Sunt supuse la vot cele doud propuneri gi cu unanimitate de voturi pentru sunt
stabiliti consileri care sd facd parte din comisia de evaluare a probei de interviu din
cadrul concursului pentru ocuparea functiilor de director gi director adjunct din
unitdlile de invdj[mdnt preuniversitar de stat.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[r6re Ei cu
unanimitate de voturi pentru (Ll) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.10 din
14.02.2022.
S.intreb[ri qi interpeliri.
D-l Badea:"D na secretar, d na contabil, pentru ce am luat eu jum[tate din
indemnizalie pe luna ianuarie?"
D-na Leca:Ali avut o singuri gedintd de Consiliu local gi nicio gedintl de comisie.
D-l Badea:"$edinla de comisie in gedinla ordinarE din vina cui nu a fost
convocati?Din cauzd cd d -l Pislaru nu a fEcut qedinla de comisie, de 1 an jumdtate



am atras aten{ia in cadrul Consiliului local cd nu se fac Aedintele de comisii ,eu am

fost de buni credinli qi dac[ vd iutali in cuprinsul procesului verbal de data trecutd
eu am votat cu ablinere qi am specificat cd nu a existat gedinld de comisie.M[
sanclionali pe mine care sunt de bund credintd gi nu sanclionali persoanele care
refuzd, si convoace qedinlele qi nu se prezinti la aceste gedinte obligatorii, ati ftcut
un abuz qi ali incdlcat legealDvs aveli ceva cu anumite persoane, dvs hotdr6{i aqa

aleatoriu cine si primeascd indemnizatia?"
D-na Leca:Aveli doar o singur[ qedin]6, nu ave]i gedintd de comisie, nu aveam cum
sd vE plitesc
D-l Badea:"In momentul in care dvs nu ali avut procesele verbale de la comisii,
avizele, dvs erali obligatl , ali adus la culroqtinta Cosiliului local de c6nd sunteli
secretard cd nu aveli avizele comisiilor ,cd nu s au linut gedinfele?Pe ordinea de zi
cum ati pus dvs qedin!6 ordinard un proiect de hotdrdre care lipsea avizul comisie
K3?"
D-na Leca:Am avut aviz de la K2
D-l Badea:"Nu cred, nu e adev[rat acolo era vorba de avizul comisie K3!"
D-na Leca:Am avut avizul comisiei K2
D-l Badea:"$i de ce nu ati dat rdspunsul atunci?"
D-na Leca:Ce rdspuns?
D-l Badea:"Cd aveli avizul comisie K2!"
D-l Primar:V6 rog frumos, nu o sd permit niciodati sd ridicali tonul la salarialii
primdriei qi s[ ii jignili!Jipa]i unde vreli , dar nu aici!
D-l Badea:"Eu nu cer bani, eu cer s6 se ia mdsuri pentru a se intra in legalitate,
deoarece de un an jumdtate situalia este aqa.E vorba de legalitate nu imi place sd iau
un leu ,niciodatd nu am intins mdna sd iau un ban necuvenit."
D-na Schioapa(invitat): "$titi cd eu nu am curent ?Cdnd imi primesc banii pe
concediu?"
D-na Cotescu:Egti angajata administratiei publice locale conform legii 44812006,
asistentul personal are dreptul la concediu de odihnE potrivit dispoziliilor legale
aplicabile personalului incadrat in administratia public[ locals.Conform Codului
muncii ai dreptul la concediu pdnd la 30 iunie pentru anul 2\2l.Sumele pentru
asistenlii personali vin de la bugetul de stat din sume pe TVA.
D-l Viceprimar:Acel proiect de investilie de la Autobazd,extindere relea electricd ,

s au prevdzut bani la inceputul anului, am fEcut documentalia gi solicitarea cdtre
Distribulie Oltenia in care mi au spus cd trebuie sd mergem in parteneriat cu o suml
de bani din partea primiriei, s a fEcut SF , s a emis certificatul de urbanism dup[ care
ne a venit suma pe care trebuie sd o pldtim qi cu acordul gi aprobarea dumneavoastrd
am dat cei 85 mii lei dupd care s a emis autofizatia, in luna decembrie s a scos la
licitalie ,asta este procedura.
D-na Schioapa(invitat):"De ce nu s a frcut pdni in decembrie?"



D-l Bumbeneci:Noi vd ajutdrn dar trebuie s6 inlelegeti ci sunt nigte paqi pe care

trebuie s[ i urm6m.
D-l Iana(invitat):"Mdleagdamintiri frumoase de comuna Berevoegti, nu am venit sd

vd dau sugestii, am fost 6 mandate consilier local la Mihdegti.Consiliul local

func{ioneazd de sine stdthtor, administa(ia publicd 1oca16 nu se subordoneazd

nimdniu, ceea ce hotdrdqte consiliul local este sfdnt.Am asistat la discu{iile din cadrul

consiliului, efervescente, sper ca sd gdsili lucrurile care vd, unesc qi nu cele care vd

dezbind, s[ gdsili o cale de dialog care sd fie in interesul cetd]eanului comunei

Berevoeqti.Am consemnat cdteva lucruri din disculiile dvs. vizavi de buna

funclionare a consiliului local exist[ un regulament unde sunt stipulate toate

atribuliile consiliului, drepturile, obligalii, dacd se respectd acel regulament nu cred

cd vor mai apdrea disculii."
Nemaifiind disculii in ;edinla de astdzi, preqedintele de qedin!6 declard inchise

lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1630.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretarlleneral ,

"ywry
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